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Motion angående Vatten och Avlopp i Kumla  

Det är av stor vikt att grundläggande service i form av fungerande infrastruktur inom Kumla 

kommun fungerar. Till grundläggande service räknas bland annat väl fungerande vatten- och 

avloppssystem både på kort och lång sikt.  

Det har framkommit att Kumla kommun har bristfällig framtidsplanering avseende underhåll 

och/eller utbyte av vattenledningar, vattenreservoar, vattenbehandling av dricksvatten och 

anläggningar avseende hantering av avloppsvatten inom Kumla kommun. 

Rörledningar som är nergrävda, inom Kumla kommun, för vatten och avlopp är i stora delar 

av äldre årgång och därmed är det viktigt att man har en välavvägd kort och 

långtidsplanering för underhåll och utbyte av ledningar/system för att garantera en väl 

fungerande infrastruktur för både vatten och avlopp. 

Sverigedemokraterna motionerar följande: 

- att förvaltningen inom samhällsbyggnadsnämnden får till uppgift att lägga upp en plan för 

respektive år med tex 5 års intervaller upp till 30 år framöver med sk. årshjul avseende vilka 

åtgärder, inklusive budget, ska genomföras under respektive år för att säkra leveranser av 

vatten till boende i Kumla kommun. 

- att förvaltningen inom samhällsbyggnadsnämnden får till uppgift att lägga upp en plan för 

respektive år med tex 5 års intervaller upp till 30 år framöver med sk. årshjul avseende vilka 

åtgärder, inklusive budget, ska genomföras under respektive period för att säkra att 

avloppssystemet inom Kumla kommun kommer att fungera även i framtiden. 

- att förvaltningen inom samhällsbyggnadsnämnden får till uppgift att lägga upp en 

underhållsplan, inklusive budget, och göra en beräkning/uppskattning avseende livslängden 

av den befintliga reningsanläggningen för avloppsvatten. 

- att förvaltningen inom samhällsbyggnadsnämnden får till uppgift att undersöka var 

kommer den nya framtida reningsanläggningen placeras och göra en utvärdering om Kumla 

kommun ska samverka med någon eller några närliggande kommuner avseende rening av 

avloppsvatten och var utsläpp av renat vatten kan ske. 

- att förvaltningen inom samhällsbyggnadsnämnden får till uppgift att undersöka när 

behovet uppstår av ytterligare vattenreservoar/vattentorn, inklusive bedömd kostnad, för 

att säkra framtida vattenförsörjning för boende inom Kumla kommun. 

- att förvaltningen inom samhällsbyggnadsnämnden får till uppgift att göra en utvärdering 

avseende för- och nackdelar att bolagisera vatten- och avloppshanteringen. 

 

_____________________ 

Sven Erik Kilsten, gruppledare SD Kumla 


